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Blekets Vägförening    Årsstämmoprotokoll 
Bleket     2011-06-20 

 

ÅRSSTÄMMA 

 

Tid 2011-06-20 kl.19.00-20.15 

Plats Fritidsföreningens Sjöbod Bleket 

 

    1. Årsmötets öppnande 

Christian Gustavsson öppnande årsmötet och hälsade alla välkomna. 

 

    2. Val av ordförande vid stämman 

Christian Gustavsson valdes att leda mötet. 

 

    3. Val av sekreterare vid stämman 

 Anita Aldhammar valdes att skriva protokoll. 

 

    4. Val av justeringsmän tillika rösträknare 

Wenche Hjalmarsson och Göran Wretlind valdes att justera protokollet. 

 

    5. Godkännande av kallelse och föredragningslista 

Stämman godkände kallelsen och föredragningslistan. 

 

    6. Styrelsens verksamhetsberättelse 

Christian Gustavsson läste upp verksamhetsberättelsen vilken godkändes. 

 

    7. Balans- och resultaträkning 

Stina Landström föreningens kassör läste upp balans- och resultaträkningen som 

därefter godkändes. 

 

    8. Revisionsberättelsen 

Tage Ivarsson läste upp revisionsberättelsen för tiden 20100501-20110430, som 

godkändes. 

Bengt Owe Praetorius tog upp några punkter som tas upp under Övriga frågor. 

    9. Ansvarsfrihet 

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för redovisad verksamhet. 

 

   10. Styrelseförslag och motioner. 

 Inga inkomna motioner från medlemmarna men väl  

                      Förslag från styrelsen.   

1) Höjd vägavgift till 1250 kr. Tas upp under punkt 12 

2) Höjd P-avgift till 800 kr. Tas upp under punkt 12. 

3) Underhåll- och åtgärdsplan för föreningens ansvarsområden framtagen juni 

2011. 

Wenche Hjalmarsson frågade vad som prioriteras av Saltspanneviken och 

trottoarerna i Aröd. Svar: Saltspanneviken. 

Stämman godkände underhålls- och åtgärdsplanen.  

 

11. Arvoden till styrelsen och revisorerna. 

Oförändrade. 

Stämman godkände detta. 

 

 



 

 

 

2 

 12. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd. 

Stina Landström redogjorde för Budgetförslaget. 

Höjd vägavgift till 1250 kr (från punkt 10). 

Höjd P-avgift till 800 kr (från punkt 10). 

Wenche Hjalmarsson föreslog att man skulle försöka att balansera budgeten för att 

minska underskottet. Styrelsen skulle beakta detta. 

Stämman godkände styrelsens förslag på budget.   

13. Val av styrelse, styrelseordförande och suppleanter. 

Wenche Hjalmarsson redogjorde för valberedningens (bestått av Wenche, Anita 

Aldhammar och Göran Wretlind) förslag. 

Till revisor fanns två förslag; valberedningens Anna-Karin Pettersson och Bengt 

Owes förslag; Tage Ivarsson. Sluten omröstning gav 12 röster för Anna-Karin och 3 

röster för Tage dessutom en (1) blank röst. Rösträknare var Wenche och Göran. 

Styrelsen för 2011/2012; 

Christian Gustavsson Omval till ordförande på ett år. 

Eva Jansson  Nyval på två år 

Jan Lundberg  Omval på två år. 

Helene Hjalmarsson Kvarsitter ett år. 

Gordon Pettersson  Kvarsitter ett år. 

Solfrid Andersson Suppleant, omval på två år . 

Magnus Borggren Suppleant, omval på två år.  

Max Pedersen  Suppleant, kvarsitter ett år. 

14. Val av revisorer och suppleanter. 

                Anna-Karin Pettersson Nyval på två år. 

 Bengt Owe Praetorius Kvarsitter ett år. 

 Fredrik Erenstedt Suppleant, omval på två år. 

 Katarina Boustedt  Suppleant, kvarsitter ett år. 

15. Val av valberedning. 

Omval av Wenche Hjalmarsson som sammankallande, Anita Aldhammar samt 

Göran Wretlind. 

16. Övriga frågor. 

• Bengt Owe Praetorius uppmanade styrelsen att följa upp räkningarna för  

     elförbrukningen med Fortum. 

• Bengt Owe tog också upp att i underhållsplanen borde styrelsen ta med lagning av  

      Strandvägen efter att nu Rando Brygga var klar. 

• Börje Ivarsson tog upp fortkörningen på Bleketvägen och kom med ett förslag. 

     Vi kunde alla konstatera att 30 km-gränsen respekteras dåligt av boende i Bleket.  

           Styrelsen skall ta en diskussion med berörda myndigheter om vad man skulle  

      kunna göra åt detta problem och vilka farthinder som man kan ta till. 

• Diskussion om området vid infarten till Hjalmar Olsson. 

• Stina Landström avtackades för sina år som kassör med en blomsterkvast. 

• Tage Ivarsson avtackades också med blommor för lång och trogen tjänst. 

   17.     Meddelande om tid och plats där stämmoprotokollet finnes tillgängligt. 

            Protokollet kommer att finnas tillgängligt senast den 4 juli i på Blekets anslagstavlor och        

            på hemsidan. 

Vid protokollet 

 

 

Anita Aldhammar  Christian Gustavsson, ordförande 

Justerare: 

 

 

Wenche Hjalmarsson   Göran Wretlind   


